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Referat for Helhedsplanudvalgsmøde 106 
 
7. november 2023 klokken 17.00-19.00 på Galgebakkens ejendomskontor bestyrelseslokalet.  
 
 
Deltagere: 

• Birthe Y. Nielsen, GAB  

• Steen Søndergaard, GAB 

• Jens Ellesøe Olsen, GAB 

• Lars Steinov, GAB 

• Kristian Mikael de Freitas Olesen, GAB 

• Jesper Lohse Jørgensen, observatør  

• Benny Klausen, observatør  
 

• Vinie Hansen - formand, VA, BO-VEST   
 

• Kenneth Skåning Fuglsang (KSF) – ejendomsleder, BO-VEST   

• Dorte Tønder (DOT) – projektassistent, referent, BO-VEST  

• Stine Lintrup (STL) – kommunikation, BO-VEST   

• Berit Djarling – beboerkoordinator, BO-VEST   

• John Kim Fletting, projektleder, BO-VEST 

Fra rådgiver: 

• Christian Lang – projektleder, NOVA5  

• Conrad Seibæk Kongstad – tilsyn og projektopfølgning, NOVA5 
 

  
DAGSORDEN 
 
  
Punkt 1: Godkendelse af referat fra HPU 105 og dagsorden for HPU 106 
 
1.1 Godkendelse af referat fra HPU 105 
En deltager udtrykte, at det vigtigt, at rådgivers præsentation udsendes før mødet.  
 
1.2 Godkendelse af dagsorden for HPU 106 og punkter til eventuelt 
Præsentationen var udsendt før mødet. 
 
Emner til eventuelt: 

- Belastning for driften i forhold til fejl og mangler  
- Varmeproblemer  
- El problemer  
- Ventilation problemer 
- Parkering – etablering 
- ADAM – flyttefirmaet 

 
 
Punkt 2: Kommunikation, information, arrangementer m.v. 
 
2.1 Byggeposten og renoveringshjemmeside 
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Udkast til Byggeposten 

Forslag til kommende Byggeposten 

Der blev ønsket følgende emner til kommende Byggeposten: 

- Historie fra informationsmøde for beboerne – statusmøde.  

- Kort over Galgebakken med trafikoversigt. 

- Varmestyring i boligerne – guide til regulering af gulvvarme. 

- Styring af ovenlysvinduer. Hvorledes styres ovenlysvinduer ved regnvejr og strømsvigt? 

- C4 boliger kan opleves ved virtuel rundtur via renoveringshjemmesiden. 

- Status for opfølgning på beboernes anmeldelse af fejl og mangler efter indflytning i renoverede 

boliger. Anerkendelse af udfordringer med opfølgning.   

Beboermanual/folder, der udleveres ved indflytningen i renoverede boliger, skal lægges på 

renoveringshjemmesiden, så den kan ses bagudrettet.   

2.2 Beboerhenvendelser 

2.3 Åbent Hus 
  
2.4 Informationsmøde / beboermøde 
Der blev udtrykt god tilfredshed med informationsmødet. 
 
 
Punkt 3: Tekniske anliggender  
Se vedhæftede præsentation fra rådgiver 
 
Åbninger i bagskel – B bolig – Opfølgning fra tidligere møde 
Christian Lang har undersøgt muligheden for at lave et længere hegnsmodul på 2,2 meter ved bagskel i B-
boliger, så indgangshullet kan reduceres til ca. 1 meter. Han oplyste, at dette vil kunne udføres for en 
merpris af ca. 1.500 kr. ex moms pr.  have. Denne pris gælder for de B-boliger, der endnu ikke er renoveret. 
Christian Lang vil undersøge, hvad merprisen vil være bagudrettet for de B-boliger, der allerede er 
renoveret. 
 
En deltager fra HPU vil foretage optælling af de fremadrettede B-boliger, hvor det kan være relevant at 
opsætte et sådant forlænget hegnsmodul. Vedkommende vil vende tilbage med optælling til Christian Lang.   
 
En deltager spurgte til, hvorledes de forlængede hegnsmoduler vil kunne finansieres. John Kim Fletting 
svarede, at det ikke er en del af byggesagen. 
 
En deltager rettede en forespørgsel til BO-VEST/rådgiver, idet deltageren henviste til referat fra HPU-møde 
68 angående hegn i bagskel. Deltageren mente, at der er flere referater fra HPU-møder, hvor der står det 
samme omkring hegn i bagskel og undrer sig over, at det ikke er en del af byggesagen.  
 
John Kim Fletting svarede, at arbejder eller andre forhold, der er diskuteret i løbet af programfasen, som er 
den fase, der sker forud for rådgivers projektering, ikke medtages i projektering og udbud er ikke 
usædvanligt. Det lader til at være sket her, da det ikke fremgår i hverken udbud eller tilbud, at hegn skal 
udføres med plads til hul for indbygning af låge. Derfor er det ikke med i byggesagen. 
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En deltager undrede sig over, at BO-VEST ikke havde fundet frem til, hvorfor opbygningen af hegn var 
ændret, og ønskede, at der blev gjort en indsats for at finde frem til årsagen. Var det en beslutning, en 
forglemmelse eller måske en fejl som betød, at der nu blev opført hegn i modstrid med deltagerens 
opfattelse af, hvad der var besluttet på et forudgående møde, og ifølge deltageren fremgik af referat fra 
HPU-møde 68. 
 
John Kim Fletting vil forsøge at få afklaret om årsagen kan findes, men uanset hvad, der findes frem til, så 
må det konstateres, at opbygning af hegn med plads til låger, ikke er en del af byggesagen. 
  
Opsætning af håndlister ved trapper til højstræder og prøveopsætning af bænk – Medtaget fra sidste møde 
Christian Lang oplyste, at de gamle håndlister ved skråningerne ikke kan bevares. Han præsenterede 
tegning og foto af den prøveopsætning af nye håndlister, der er foretaget ved Skrænt 1. 
 
En deltager spurgte, hvorfor håndlisterne er sat midt i det felt, hvor cykler skal trækkes. Christian Lang vil 
vende dette med landskabsarkitekten.  
 
En deltager oplyste, at de nye håndlister ikke er i overensstemmelse med det oprindelige projekt og 
spurgte, hvorfor den gamle håndliste ved stræderne er for kort? Forholdet gik på, at de gamle håndlister på 
støttemurerne var forkorte, og om de nye evt. kunne gøres længere, så de var bedre. Det ville være godt, 
hvis håndlisterne som er monteret på betonmurene op til højstræderne kan blive længere. Christian Lang 
undersøger det.   
 
Der var enighed om, at det vil være pænest, hvis afslutningen på håndlisten ved fritstående trapper ikke har 
synlige samlinger. Christian Lang følger op på det, men oplyste at landskabsarkitekten har taget 
udgangspunkt i de oprindelige håndliste-design.   
 
Prøveopsætning af bænke – opsat på støttemur og stående i terræn 
Det er svært at bevare de gamle bænke, der er opsat på støttemure. Derfor opsættes der nye bænke. Disse 
er anderledes end de gamle, da landskabsarkitekten har ikke kunnet finde nogle bænke tilsvarende de 
gamle limtræsbænke.  
 
Christian Lang oplyste, at de gamle bænke på støttemurene er placeret meget lavt.  
 
En deltager oplyste, at beboerne er meget glade for den nye prøvebænk på støttemuren. Deltageren 
ønskede, at de fritstående bænke bliver af en model, hvor man kan sidde på bænken fra begge sider og 
spurgte til, om man kan lave noget af et materiale, der ligner træ, men ikke er det.  
 
En deltager mente, at personer med korte ben ikke kan sidde på de foreslåede nye fritstående bænke. 
Deltageren foreslog bænke af limtræ, der bliver imprægneret.  
 
Christian Lang oplyste, at beslutningen om de væghængte bænke er vigtigst på nuværende tidspunkt. 
Beslutningen om de fritstående bænke haster ikke og det kan vente.  
 
Da bænkene ikke er en del af projektet, men udføres som ekstraarbejde, kan man overveje at afvente 
helhedsplanens færdiggørelse, da opstilling af fritstående bænke på byggepladsen alligevel ikke er 
hensigtsmæssig. 
 
Beslutning: De præsenterede væghængte bænke blev godkendt med siddehøjde som prøvebænken i 
Skrænt 1. For de ”fritstående” ikke flytbare bænke, skal der findes en anden løsning.   
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Internetstik og COAX - Medtaget fra sidste møde 
 
Der har været afholdt møde i IT-udvalget. Det blev aftalt, at WSP skulle indhente priser på:  

- Hvad spares der på at fjerne COAX i værelse, hvor der ikke er internetudtag? 
- Kan COAX betale en erstatning til netkabel? 

EL-CON har oplyst, at det er udgiftsneutralt at sløjfe COAX installation og i stedet lave dobbelt PDS udtag. 
 
Det blev besluttet, at kabel med RJ45 stik i Skrænt 1 og 3 erstattes med et RJ45 udtag, og at der bliver lavet 
RJ45 i A1-boliger inkl. mærkning af kabler. 
 
Det blev ønsket fra IT-udvalget, at udførelse af installationerne blive udført mere ensartet og at der bliver 
afrapporteret til IT-udvalget om, hvilke fejl, der har været. 
 
Der vil fremadrettet komme en anden type antennestik i boligerne, fordi den gamle leverandør er gået 
konkurs. Den nye vil have udseende som på rådgivers præsentation. 
 
Midlertidig strømforsyning til internet og tv-signal giver meget store udfordringer med nedbrud efter regn, 
og desværre ofte i aften og weekender. Det skal der tages hånd om, så der sikres en stabil og blivende 
strømforsyning til internet og tv-skabe. 
 
Beslutning: Man skal sløjfe COAX installation og i stedet fremadrettet lave dobbelt PDS udtag. 
 
Højde på pergola - Medtaget fra sidste møde 
Pergolaer er fra Mark og frem blevet udført med højere stolper end i Skrænt. 
 
Der er forespurgt til at få ændret/løftet pergolaerne i Skrænt. Derfor har rådgiver forespurgt Enemærke & 
Petersen om en pris for hele Skrænt 1-6. Enemærke & Petersen har oplyst en pris på  497.456,99 kr. ex 
moms. 
 
Pergolaer er i Skrænt udført lavere end de oprindelige pergolaer. Det er ikke afklaret hvorfor, men som i 
eksemplet med hegn og låger, kan der ikke i udbud og tilbud aflæses krav om højder på pergolaer og derfor 
kan der ikke defineres et ansvar alene ud fra en gennemgang af udbuds- og tilbudsmaterialet. 
 
John Kim Fletting vil forsøge at få afklaret om, der kan findes en årsag til, at pergolaer er monteret lavere 
end pergolaer opført før nedrivningen. En afklaring som måske kan placere et ansvar og dermed en 
mulighed for at få tilkendt et beløb til ændring af pergolaerne i Skrænt.  
 
Kvalitetssikringen - 365 graders gennemgang - Medtaget fra sidste møde 
Der har fra HPU været et ønske om at få foretaget en ”365 graders gennemgang” af kvalitetssikringen og en 
drøftelse af de erfaringer, der har været.  
 
Christian Lang foreslog, at denne gennemgang kan laves som et selvstændigt møde, da det vil være på sin 
plads, at denne gennemgang bliver gjort grundigt – evt. som et formøde til et HPU-møde.  
 
Christian Lang udsender forslag til mødetidspunkt.  
 
Status for musesikring – Opfølgning fra sidste møde 
Enemærke & Petersen udbedrer musesikringen ved lette facader i Skrænt 1-3 og første række af A-boliger i 
Skrænt 2-4-6. Se vedhæftede præsentation fra rådgiver 
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Christian Lang oplyste, at der vil blive opsat musesikret metalnet med maskestørrelse på <7mm i Skrænt 1-
3 og ved første række af A-boliger i Skrænt 2-4-6 ved de lette facadeplader. 
 
Deltager udtalte bekymring for, om der er sikret mod mus, der hvor sikringen limes op i hjørner og ved 
rørgennemføringer. En deltageren mente også, at mus kan komme op fra krybekælderen til boligen, 
ligesom der er udfordringer i musesikringen, hvis det skal laves efterfølgende. 
 
En deltager spurgte til, om det net, der sættes op, er sat fast monteret eller om det kan falde ned. Christian 
Lang oplyste at musesikring vil blive mekanisk fastgjort. 
 
C2-teknikskab – Opfølgning fra sidste møde 
Status på løsningsforslag. 
 
Der arbejdes på at lave et løsningsforslag, som vist i rådgivers vedhæftede præsentation. Konsekvensen ved 
løsningen bliver, at højskab ændres fra et 60’er skab til et 40’er skab samt, at der skal laves en 
serviceadgang fra køkkensiden og ind til teknikskabet. Rådgiver mangler stadig, at alle udførende og 
fjernvarmeforsyningen accepterer løsningen. 
 
Christian Lang oplyste, at entreprenøren stadig arbejder på en mockup. Ribe VVS har oplyst, at det er 
besværligt at udføre det. Rådgiver afventer et endeligt svar fra Enemærke & Petersen, men har bekymring 
for, at det ikke kan lykkes.    
 
Christian foreslog, at hvis der ikke kan findes en bedre løsning, så må man tilbyde det alternativ, der er 
givet til de allerede udførte boliger. Til det næste HPU-møde forventes det, at der en afklaring vedr. en 
mulig mockup.   
 
Det blev debatteret, om der skulle anmodes om en yderligere redegørelse for ændringen i teknikskabet for 
C2-boliger.  
 
Beslutning: HPU afventer svar vedr. forsøget på en mockup. Det blev besluttet, at der ikke ønskes 
yderligere redegørelse.   
 
Der blev præsenteret en ændring af teknikskabet i C-boliger. Se rådgivers vedhæftede præsentation. 
Fra Vester og frem foreslog rådgiver, at den nederste låge i C-boligernes teknikskab skulle udgå, da den ikke 
har nogen større funktionel betydning. De to øverste hylder besvares.  
 
Beslutning: Det blev afklaret, at det vil være en dårlig ide at foretage den foreslåede ændring. Dels er der 
ikke noget større at spare ved det og dels skal beboerne (børn) ikke have let adgang til at pille ved 
installationerne i teknikskabet. 
 
Trafik og adgang - oversigt   
Der er stor opmærksomhed på at skabe gode adgangsvej i Galgebakken. Oversigtskortet bliver løbende 
opdateret og lagt på renoveringshjemmesiden. 
 
Stien ved Hyldespjældet 
Der var fra HPU været forslag om, at stien ved Hyldespjældet åbnes og der har været arbejdet for en 
prøveperiode for at se, om det er en holdbar løsning for alle parter.  
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En deltager mente, at det ville været totalt uansvarligt at åbne for trafik via stien ved Hyldespjældet, da der 
allerede er meget trafik og der stadig udføres renoveringsopgaver i Hyldespjældet. Deltageren frarådede 
således, at der arbejdes videre med forslaget om åbning af stien ved Hyldespjældet.  
 
Derefter var der enighed om, at det ville være en dårlig ide at gå videre med det. HPU må således arbejde 
videre med alternative løsninger.  
 
Tunnelen ved Herstedvestervej – delvist åbnet for adgang til Vester 9 
Enemærke & Petersen har sagt god for det. Christian Lang oplyste, at efterhånden som flere boliger i 
Vester/Torv bliver færdige, så bliver der mere åbnet i Vester/Torv, så åbningen ved tunnelen ved 
Herstedvestervej kan blive til glæde for flere.  
 
En deltager gjorde dog opmærksom på, at man skal passere en skrænt for at kommen denne vej, hvilket 
gør, at det ikke er hensigtsmæssigt for alle trafikanter. 
 
Deltagere i HPU er stadig bekymret for trafikken i Galgebakken.  
 
Enemærke & Petersen har indtaget hele Torv 
Der laves en indkørsel, så beboerne kan komme ind til genbrugspladsen. Tunnelen ved Kærmosevej bliver 
delvist åbnet.  
 
Der etableres en asfalteret cykel/gangsti langs Gamle Landevej, der skal krydse Enemærke & Petersens 
indkørsel. Der tænkes i løsninger, der er sikre for trafikanterne. Der bliver markeret med blå maling og 
cykellogo.  
 
Adgang til ejendomskontoret. 
Under renoveringen ved Torv vil der fortsat være drift i ejendomskontoret. Beboerne vil dog i en længere 
periode ikke kunne henvende sig personligt i selve ejendomskontorets lokaler. I en periode vil personale i 
ejendomskontorets åbningstid tage imod personlige henvendelser i lokalet, der også anvendes til udlån 
(lokale ved siden af vaskeri/købmand). Afdelingsbestyrelsen vil kunne bruge ejendomskontoret udenfor 
arbejdstiden på byggepladsen eller efter forudgående aftale med ejendomskontoret. 
 
Der arbejdes videre på at finde gode løsninger for ejendomskontorets servicering i perioden og herunder 
også et lokale, hvor beboerne kan møde for tilvalg til deres kommende renoverede bolig. 
 

Værkstedet  
Der vil være en sti, så beboerne kan komme til værkstedet indtil trafikken igen omlægges efter nytår. 
Rådgiver vil i dialog med entreprenøren forsøge at finde en løsning på adgang til værkstedet, så der hele 
tiden vil være mulighed for at benytte værkstedet, mens renoveringen pågår. 
 
Placering af udluftningsskab til fjernvarme 
Albertslund Forsyning har stillet krav om et ekstra udluftningsskab på den østlige fjernvarmeledning. 
Se rådgivers præsentation 
 
Christian Lang foreslog afholdelse af et møde med Albertslund Forsyning om den præcise placering, hvor 
også repræsentanter fra HPU /Galgebakken opfordres til at deltage på samme vis som da, der skulle tages 
stilling på den vestlige fjernvarmeledning. Der blev foreslået mødeafholdelse mandag den 13-11-2023 kl. 
14:00. Christian Lang kan kontaktes for deltagelse.  
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Christian Lang oplyste, at Albertslund Forsyning forventer at udføre udluftningsskabet efter at byggesagen 
er afsluttet, og det vil derfor ikke være en del af byggesagen og Enemærke & Petersen vil ikke blive 
inddraget i dette arbejde. 
 
Anlægning af midlertidigt parkeringsareal ud for Sten 6 
Entreprenøren har været i gang med at anlægge et midlertidigt parkeringsareal ud for Sten 6. 
 
En beboer har i den forbindelse klaget til kommunen over anlægningen af parkeringsarealet, da der er 
bekymring for, at træerne på arealet kan blive beskadiget. Det er oplyst, at gråpoplerne, der står på arealet, 
er meget følsomme og at rødderne, der ligger helt oppe ved overfladen, kan skades af trykket. 
 
BO-VEST har modtaget en udtalelse fra kommunen, hvor det foreslås, at der holdes en afstand på minimum 
5 meter fra træerne på siden mod P-pladsen, og hvor der ikke må ske noget anden end fx et 
beskyttelseshegn. 
 
BO-VEST har derefter bedt rådgiver sørge for, at det midlertidige parkeringsareal etableres, så der bliver 
lavet en zone fra poppeltræerne til parkering på mindst 5 meter, som angivet af kommunen. Der opsættes 
hegn så parkering tæt på træerne ikke bliver mulig. Det anlagte stabilgrus inden for 5 meters zonen fjernes 
med forsigtighed, så der passes på rødderne.  
 
Christian Lang oplyste, at entreprenørens arbejde ikke var udført i ond tro. De havde forsøgt at optimere 
parkeringsarealet. 
 
En deltager udtalte, at det ville have været bedre, hvis de havde spurgt inden entreprenøren var gået i gang 
med at inddrage areal. 
 
Belysningsarmatur i terræn 
Se rådgivers præsentation 

 
Grundet bygningsarbejder og manglende kendskab til ledningsføringer for belysning i terræn bliver der 
udlagt nye ledninger og opsat nye skot lamper. 
 
Arbejdsflowet skal afstemmes for, hvor der ønskes opsætning af lamper. Pt. bliver de placeret iht. 
eksisterende placeringer samt hvor ingeniøren mener, der er et minimumsbehov. 
 
Skot lamperne bliver de samme som de øvrige lamper, der fx opsættes i stræder.   
 
Beslutning: Emnet sendes til lysudvalget, der laver en indstilling til GAB/HPU.  
 
 
Punkt 4: Status på genhusning 

 
Punkt 5: Økonomiske anliggender 
 
Punkt 6: Nyt fra eksterne interessenter, rådgivere m.v. 

 

Punkt 7: Tidsplan 
 
Punkt 8: Proces og organisation. 
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Punkt 9: Myndigheder (Landsbyggefonden, kommunen m.v.). 
 
Punkt 10: Eventuelt 
Der var ikke tid til eventuelt. 
 
Punkt 11: Næste møde  
Tirsdag den 5. december 2023 kl. 17:00. 
 
Bruttoliste igangværende sager til beslutning 
 
Bruttolisten er opdateret 10/5/23 
 

Emne beskrivelse Beslutning  Hvem beslutter Hvornår 

Trappesag Udskiftning af de 
trapper der er 
monteret i forkert 
dimension 

HPU ønsker 
trapper udskiftet 
til trapper i rette 
størrelse 

 Tvistesag 
igangsat med 
E&P 

Rådgivers fejl / 
mangelliste til 
beboere 

For at undgå at fejl / 
mangler der allerede er 
i proces også skal 
registreres af beboere 

CL kigger på det 
Dette pågår, men 
CL mener at det 
er en ekstra 
rådgiverydelse 

  

Gulvvarme – app 
løsning 

En beboer har ønsket 
en app til styring af 
gulvvarme. KRO har 
oplyst at det ikke er på 
tegnebrættet pt 

   

Ventilationsanlæg og 
emhættes samspil 

???    

     

     

     

     

 



HPU 106 November 2023



Åbning i bagskel– B bolig
 

 

Nyt optionshegn – bagskel i B-boliger.

Der er mulighed for at lave et længere hegnsmodul på 2.2 meter der reducerer indgangshullet til ca.1meter

Merpris for denne option vil være ca. 1500,- ex.moms pr have

Optælling fra Benny: XXXX B-boliger med hegn i bagskel



Opsætning af håndliste ved trapper til højstræder

3

Håndlisten ved skråningerne:
Håndlisten bliver udført,
som vist på tegningen

Håndlisten ved stræderne:
De gamle håndlister bliver genbrugt
t.o.m. Torv.
Nye håndlister bliver bestilt som,
matchende til de eksisterende.
Højden vil være 80cm til overkant.
Godkendt af landskabsark. 29.08.



Prøveopsætning af Bænk

Der er blevet opsat en prøve for den nye bænktype nede på 
støttemuren ved Skrænt 1

Pris for væghængte bænke er 10.000 ex.moms 

Pris for fritstående bænke (2m) er 8.000 ex.moms

Vi undgår ikke at nuværende bænker må lade livet grundet 
renoveringsarbejder. Mange steder er de i vejen eller bliver 
beskadiget under udførelsen. 

Fritstående bænk:



Internetskit og COAX

Der har været afholdt møde i IT-udvalget. Det blev aftalt, at WSP skulle indhente priser på: 

• Hvad spares der på at fjerne Coax i værelse hvor der ikke er internetudtag 

• Kan COAX betale en erstatning til netkabel

EL:CON har oplyst, at det er udgiftsneutralt at sløje coax installation og istedet lave dobbelt pds 

udtag

Det blev besluttet, at kabel med Rj45 stik i Skrænt 1 og 3 erstattes med et RJ45 udtag og at der 
bliver lavet Rj45 stik i A1 boliger inkl. mærkning af kabler 

Det blev ønsket fra IT-udvalget, at udførelse af installationerne bliver udført mere ensartet, at 

der bliver afrapporteret til IT-udvalget om hvilke fejl der har været.

Der vil fremadrettet komme en anden type antennestik i boligerne fordi den gamle leverandør 

er gået konkurs. Den nye vil formentlig se sådan her ud hvor der ikke er radio-stik i.

 

 



Pergolaer

Pergolaer er fra Mark og frem blevet udført med højere stolper

Det er forespurgt at få ændret/løftet pergolaerne i Skrænt, så 

derfor har vi forespurgt en pris herfor fra E&P, og for hele 

Skrænt 1-6 kræver E&P 497.456,99 kr. ex.moms

 

 

Nuværende Pergola i Skrænt 1-3

 

 



Kvalitetssikring – 365 graders gennemgang

Der har været ønske at få foretaget en ”365 graders gennemgang” af 
kvalitetssikring og drøftelse af de erfaringer som har været. 

Det foreslås at denne gennemgang kan laves som et selvstændigt 
møde da det vil være på sin plads at denne gennemgang bliver gjort 
grundigt – evt som et formøde til et HPU møde. 

 

 



Mussesikring

E&P udbedre mussesikringen ved lette facader i Skrænt 1-3 og 

første række af A-boliger i Skrænt 2-4-6.

 

 

Alu.profil bag fiberbeton  Alu.profil på forsiden af fiberbeton

Let facade med ventileret afstandsprofiler



Teknikskab i C2-boliger

Der arbejdes på at lave et løsningsforslag som vist nedenfor. Konsekvens ved 

løsningen bliver at højskab ændres fra et 60’er skab til et 40’er skab samt at der 

skal laves en serviceadgang fra køkkensiden og ind til teknikskabet. Vi mangler 

stadig at alle udførende og fjernvarmeforsyningen accepterer løsningen.

Der er afleveret redegørelse

til BO-VEST

Plan-tegning     Snittegning

Mock-up løsning pågår.

Hvis løsningen viser sig ikke at være 

muligt har vi drøftet at den næst 

bedste løsning må være at lade 

installationerne blive udført som 

hidtil og give beboerne 

tilvalgsmuligheder for ekstra skabe

 



Teknikskab i C-boliger

Fra Vester og frem udgår den nederste låge i C-boligernes teknikskab da den ikke 

har nogen større funktionel betydning. De to øverste hylder bevares 



Trafikoversigt

Stien ved hyldespjældet bliver endelig åbnet på en ”prøveperiode” for at se om det er en holdbar løsning for alle parter.

Tunnelen ved Herstedvestervej bliver delvist åbnet op for adgang til Vester 9

Der bliver opført en beboerindkørsel til en midlertidig genbrugsplads. Tunnelen ved kærmosevej bliver delvist åbnet.

Der bliver opført en asfalteret gå/cykelsti langs herstedvestervej. E&P’s indkørsel bliver markeret op med blå maling og cykellogo.

Den næste periode. Oversigtskortet bliver stadig løbende opdateret og lagt på renoveringshjemmesiden.



Placering af udluftningsskab til fjernvarme

Albertslund Forsyning har stillet krav om at der udføres et ekstra 
udluftningsskab på den østlige fjernvarmeledning. 

Det er aftalt, at der skal afholdes med med Albertslund Forsyning, os 
og entreprenøren omkring den præcises placering, og der forslår vi, 
at der er repræsentanter fra HPU/Galgebakken som deltager på 
samme vis som vi havde gjort på den vestlige fjernvarmeledning

 

 

Møde d.13 nov. Kl. 14:00

 

 



Belysningsarmatur i terræn

Grundet bygningsarbejder og manglende kendskab til 
ledningsføringer for belysning i terræn, bliver der udlagt nye 
ledninger og opsat nye skot lamper. 

Vi skal afstemme et arbejdsflow for hvor der ønskes at blive opsat 
lamper. Pt. bliver de placeres iht. eksist placeringer samt hvor 
ingeniøren mener der er et minimumsbehov.

Er der behov for at lysudvalget skal med ind over placeringer?

Skotlamper bliver samme som de øvrige lamper som fx opsættes i 
stræder. Stativet er som vist på billedet, som er i samme serie som 
lamperne.
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